

Title (en)
Gas cooker.

Title (de)
Gaskocher.

Title (fr)
Appareil de cuisson à gaz.

Publication
EP 0620406 A2 19941019 (FR)

Application
EP 94400734 A 19940405

Priority
FR 9304261 A 19930409

Abstract (en)

The present invention relates to a gas cooker. This apparatus comprises, associated with at least one gas feed control button (1), a means (7) of indicating the power setting constituted by a small bar of electroluminescent diodes connected in series. The control button (1) comprises a slider (14) which is capable of being brought into contact with one of the studs separating two diodes to light a number of diodes according to the gas feed power. Application mainly to gas cooking tops and to gas cookers. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un appareil de cuisson à gaz. Cet appareil comporte, associé à au moins un bouton (1) de commande d'alimentation en gaz, un moyen (7) d'indication du réglage de puissance constitué par une barrette de diodes électroluminescente connectés en série. Le bouton (1) de commande comprend un curseur (14) susceptible d'être amené en contact avec l'un des plots séparant deux diodes pour allumer un nombre de diodes fonction de la puissance d'alimentation en gaz. Application principalement aux tables de cuisson à gaz et aux gazinières. <IMAGE>

IPC 1-7
F24C 3/12

IPC 8 full level
F24C 3/12 (2006.01)

CPC (source: EP)
F24C 3/124 (2013.01)

Cited by
US10330324B2

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0620406 A2 19941019; EP 0620406 A3 19990407; FR 2703760 A1 19941014; FR 2703760 B1 19950519

DOCDB simple family (application)
EP 94400734 A 19940405; FR 9304261 A 19930409